

Title (en)
Office furniture.

Title (de)
Büromöbel.

Title (fr)
Meuble de bureau.

Publication
EP 0165130 A1 19851218 (FR)

Application
EP 85400941 A 19850514

Priority

- FR 8407402 A 19840514
- FR 8505692 A 19850416

Abstract (en)
Office furniture of the type comprising two box structures (1-2) supporting a top (3) having an opening (41) right above a box structure (2), it being possible for the said opening to be concealed by a movable panel (41), characterised in that it comprises, in one of the box structures (1), an electronic unit of a calculating machine and, in the other box structure (2), located right above the opening of the top, a visualisation and display screen (30), means being provided for selectively controlling the position of the screen (30) for the user projecting from the surface of the top after the panel (41) has been removed from the opening (79) or has been retracted into the storage position in the said box structure (2), the panel (41) then concealing the said opening (79). <IMAGE>

Abstract (fr)
Meuble de bureau du type comprenant deux caissons (1-2)-supportant un plateau (3) présentant une ouverture (41) au droit d'un caisson (2), ladite ouverture étant masquable par un tablier mobile (41) caractérisé en ce qu'il comporte dans l'un des caissons (1) un ensemble électronique d'une machine calculatrice et dans l'autre caisson (2) situé au droit de l'ouverture du plateau, un écran de visualisation et d'affichage (30), des moyens étant prévus pour commander sélectivement à l'écran (30) d'être placé en position d'utilisation en saillie à la surface du plateau après dégagement de l'ouverture (79) par le tablier (41) ou d'être escamoté en position de rangement dans ledit caisson (2), le tablier (41) masquant alors ladite ouverture (79).

IPC 1-7
A47B 21/00; A47B 17/04

IPC 8 full level
A47B 21/00 (2006.01)

CPC (source: EP)
A47B 21/00 (2013.01); **A47B 21/0073** (2013.01); **A47B 2200/0073** (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] FR 2036039 A5 19701224 - WERNERT ANDRE
- [Y] FR 1427760 A 19660211
- [A] FR 2373103 A1 19780630 - NAESS TURE [SE]
- [A] US 2219762 A 19401029 - BURDICK JOHN S, et al
- [A] IBM TECHNICAL DISCLOSURE BULLETIN, vol. 23, no. 4, septembre 1980, pages 1589-1590, New York, US; F. WILKEY, Jr.: "System packaging for small computer"

Cited by
GB2208267A; GB2311935A; DE29610321U1; US4900172A

Designated contracting state (EPC)
BE CH DE GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0165130 A1 19851218; DK 182785 A 19851115; DK 182785 D0 19850424; ES 286760 U 19851216; ES 286760 Y 19860716;
NO 851875 L 19851115; PT 80422 A 19850601; PT 80422 B 19861020

DOCDB simple family (application)
EP 85400941 A 19850514; DK 182785 A 19850424; ES 286760 U 19850514; NO 851875 A 19850510; PT 8042285 A 19850508